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Vragen van de leden Pieter Heerma en Oskam (beiden CDA) aan de 
Ministers van Sociale Zaken en Werkgelegenheid en van Veiligheid en Justitie 
over de doorstart van het kinderdagverblijf Estro (ingezonden 28 juli 2014). 

Vraag 1
Klopt het bericht dat het investeringsbedrijf HIG, één van de eigenaren van 
het failliete kinderdagverblijf Estro, de doorstart van het bedrijf, in overleg 
met de directie, zelf heeft voorbereid en in feite met zichzelf een miljoendeal 
heeft afgesloten?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u de wijze waarop de betreffende doorstart heeft plaatsge-
vonden? 

Vraag 3
Geeft de gang van zaken rondom de doorstart van Estro aanleiding om de 
directie, alsmede het investeringsbedrijf HIG, aansprakelijk te stellen? 

Vraag 4
Is HIG de afgelopen twee jaar in meer Nederlandse faillissementszaken 
betrokken geweest? Indien dit het geval is, kunt u aangeven in welke? 

Vraag 5
Wat is de stand van zaken ten aanzien van de aangekondigde wetsvoorstellen 
die onderdeel uitmaken van het Wetgevingsprogramma Herijking Faillisse-
mentsrecht, waarin onder meer de stille bewindvoering een plaats krijgt? 

Vraag 6
Welke nadelen kleven aan het voeren van een stille bewindvoering voor de 
positie van respectievelijk concurrerende bedrijven en schuldeisers?

1 http:www.nrcq.nnl/2014/07/24/eigenaar-failiet-kinderdagverblijf-estro-sloot-miljoenendeal-met-
zichzelf
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